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Komisia územného plánovania a životného prostredia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

 

Košice: 02.08.2017 

Číslo: 01852/2017/ORRUPZP/22803 

Vybavuje: Ing. arch. Anna Soročinová 
e-mail: Anna.Sorocinova@vucke.sk  

Telefón: 055/6196 654  

Fax: 055/7268 149 
 

 

ZÁPISNICA 

z 22. rokovania Komisie územného plánovania a životného prostredia  

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja, konaného dňa 02.08.2017 

 

 

PROGRAM 

 
1. Otvorenie 

2. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2017  

3. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2017  

4. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického                  

samosprávneho kraja v zmysle VZN č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení         

neskorších zmien a doplnkov 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení 

Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 18/2012 o poskytnutí 

finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku základným umeleckým školám, jazykovým 

školám a školským zariadeniam v znení neskorších predpisov 

6. Informácia o aktuálnych problémoch v oblasti životného prostredia  

7. Záver 

 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie 

Vyjadrenie: 

Z dôvodu ospravedlnenej neúčasti predsedu komisie viedla rokovanie komisie 

podpredsedkyňa PhDr. Jana Cibereová, ktorá po privítaní členov komisie a pozvaných hostí 

konštatovala, že na rokovaní bolo prítomných 14 členov – komisia bola uznášaniaschopná.  

 

Uznesenie č. 15/2017: 

Komisia schválila program rokovania.  

 

Hlasovanie č. 1: 

Prítomní:     14 

Za: 14               

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 2  

Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2017  

 

Vyjadrenie:  

Ing. Mária Karafová, vedúca odboru financií, vysvetlila plnenie rozpočtu Košického 

samosprávneho kraja (KSK), ktoré je spracované na základe výsledkov hospodárenia KSK 

k 30. 6. 2017. Informovala o bežných a kapitálových príjmoch, príjmových a výdavkových  

finančných operáciách a čerpaní rozpočtu výdavkov. 

 

Diskusia: 

K materiálu neboli navrhnuté zmeny, ani doplnenia. 

                                         

Uznesenie č. 16/2017: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie.    

 

Hlasovanie č. 2: 

Prítomní:     14 

Za:               14 

Proti:             0 

Zdržal sa:      0 

 

K bodu č. 3  

Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2017  

 

Vyjadrenie: 

Ing. Mária Karafová vysvetlila navrhované zmeny predkladané na schválenie. Podľa návrhu 

na uznesenie ide o zvýšenie bežných príjmov a bežných výdavkov, zníženie kapitálových 

príjmov a kapitálových výdavkov, zvýšenie príjmových finančných operácií 

a spolufinancovanie projektu „Rozvoj výchovy a vzdelávania žiakov v oblasti telesnej 

a športovej výchovy formou dostavby, rekonštrukcie alebo výstavby novej telocvične na rok 

2017“ vo výške  najmenej 25% z požadovaných finančných prostriedkov vo výške 100 000 €. 

 

Diskusia: 

K materiálu neboli navrhnuté zmeny, ani doplnenia. 

                                               

Uznesenie č. 17/2017: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v zmysle návrhu 

na uznesenie.    

 

Hlasovanie č. 3: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 4  

Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov KSK v zmysle VZN č. 3/2006 

o poskytovaní dotácií v znení  neskorších zmien a doplnkov 

 

Vyjadrenie: 

Ing. Mária Karafová informovala členov komisie o poskytnutých dotáciách od 01.05.2017 do 

spracovania uvedenej informácie (17.07.2017), ako aj o zamietnutých žiadostiach a dôvodoch  
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ich zamietnutia. Dotácie do výšky 3 300 € v čiastke 47 400 € boli už predsedom KSK 

schválené, po obojstrannom podpísaní zmlúv budú poskytnuté žiadateľom. Predseda KSK 

schválil dotácie v celkovej výške 150 000 €. 

 

Diskusia: 

K materiálu neboli navrhnuté zmeny, ani doplnenia. 

                                               

Uznesenie č. 18/2017: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie.  

 

Hlasovanie č. 4: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 5  

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 

mení Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 18/2012 o 

poskytnutí finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku základným umeleckým 

školám, jazykovým školám a školským zariadeniam v znení neskorších predpisov 

 

Vyjadrenie: 

Mgr. Jana Jarušinská, referentka Odboru školstva Úradu KSK v úvode pripomenula, že určiť 

výšku dotácie na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení neštátnym zriaďovateľom 

vyplýva samosprávnemu kraju z ust. § 9 ods. 12 zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe 

v školstve a školskej samospráve v znení neskorších predpisov. Návrhom VZN KSK sa mení 

VZN KSK č. 18/2012 o poskytnutí finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku základným 

umeleckým školám, jazykovým školám a školským zariadeniam v znení neskorších predpisov 

s účinnosťou od 01. 09. 2017 z nasledovných dôvodov: avizované zvýšenie tarifných platov 

a s tým súvisiacich príplatkov k platu (okrem osobného príplatku) o 6 % vrátane poistných 

fondov za pedagogických zamestnancov a odborných zamestnancov a avizované zvýšenie 

tarifných platov nepedagogických zamestnancov na úrovni 2 % priznaných funkčných platov 

v zmysle Memoranda o úprave platových pomerov zamestnancov v štátnej službe 

a niektorých zamestnancov pri výkone práce vo verejnom záujme, podpísaného 1. 12. 2016 

v Bratislave. Navrhovaná zmena VZN nezakladá zvýšené nároky na potrebu finančných 

prostriedkov a je zohľadnená v návrhu rozpočtu odvetvia školstva na rok 2017.  

 

Diskusia: 

K materiálu neboli navrhnuté zmeny, ani doplnenia. 

 

Uznesenie č. 19/2017: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť  

    

Hlasovanie č. 5: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 6  

Informácia o aktuálnych problémoch v oblasti životného prostredia  

 

Vyjadrenie: 

Ing. Oliver Kovács, vedúci referátu územného plánovania a životného prostredia, informoval 

o štatistike vydaných stanovísk k strategickým dokumentom za obdobie od začiatku tohto 

roka doteraz (spolu tridsaťosem, z toho šesť stanovísk k PHSR miest a obcí kraja, štyri 

k celoslovenským dokumentom a dvadsaťosem stanovísk k územnoplánovacej dokumentácii). 

Zároveň informoval o aktuálnych problémoch v oblasti životného prostredia a zameral sa 

hlavne na nasledovné témy:  

1. Odpadové hospodárstvo  

Zariadenia na zber odpadu v 12 mestách a obciach kraja, vrátane zberu elektroodpadu 

KOSIT – Košice.  

2. Dopravné stavby  

Správa o hodnotení stavby diaľnice D1 v úseku Bidovce – Pozdišovce (nové posudzovanie 

vplyvov na životné prostredie). Stavba prechádza územím okresov Košice – okolie, 

Trebišov a Michalovce, s predpokladaným začiatkom výstavby v roku 2025 a ukončením 

v roku 2029. 

V súvislosti s prebiehajúcou výstavbou diaľnice D1 v úseku Budimír – Bidovce je 

pripravená výstavba obaľovačky živičných zmesí v k. ú. Svinica (pri Bidovciach) 

s výrobou 160 ton asfaltových zmesí za hodinu.   

3. Vodné hospodárstvo a energetika 
Intenzifikácia ČOV Rožňava (rozšírenie kapacity pre takmer 23 000 obyvateľov). 

Regulácia a úprava vodného toku Sedlinka v k. ú. Kojšov. 

Malá vodná elektráreň Nadabula – Slaná (v k. ú. Rožňava). 

4. Priemysel  

Stavba Úpravňa mastenca Gemerská Poloma (kolaudačné konanie, povolená skúšobná 

prevádzka, riziko úniku znečistených vôd). 

5. Potravinárska výroba  

Východoslovenský pivovar Šíravar vo Vinnom (5 000 hl/rok) v etape posudzovania  

vplyvov na životné prostredie. 

 

V diskusii sa Ing. Waldemar Vislay zaujímal o biometánovú stanicu v Turni nad Bodvou, 

Ing. Ľubomír Šimko o stanovisko Úradu KSK k obaľovačke živičných zmesí v k. ú. Svinica 

a MUDr. František Farkaš o termíny výstavby diaľnice D1 a podrobnosti pivovaru Šíravar. 

Ing. Oliver Kovács podrobne vysvetlil všetky uvedené posudzované stavby a činnosti.     

 

K bodu č. 7   

Záver 

 

Členovia komisie sa dohodli na termíne ďalšieho rokovania, ktoré je plánované  

dňa 04.10. 2017 (streda) o 13:30 hod. v miestnosti č. 242. 

Podpredsedkyňa komisie na záver všetkým poďakovala za účasť a ukončila rokovanie.   

 

 

 

...................................................... 

Ing. arch. Anna Soročinová 

  tajomníčka komisie 

...................................................... 

Gejza Sačko 

predseda komisie 

v. z. PhDr. Jana Cibereová 
 


